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11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 17. 06. 2024  

 

 

Tomko: 

Môžeš nás pán primátor informovať ohľadom futbalu niečo? 

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako je to všeobecne známe, mesto Trebišov podporuje dotačnou schémou viacero druhov 

športu, podobne je to aj v kultúre a v spoločenskej oblasti. V prípade športovej oblasti, ide 

o podporu tak mládeže, ako aj činnosti celého klubu, ktorého súčasťou sú aj mužské zložky. 

Štandardne a vlastne v celej histórii, aspoň v tej nedávnej, za čias niekoľkých funkčných 

období aj dozadu, bola podpora mesta smerovaná hlavne k mládeži a k budovaniu 

infraštruktúry. To len na vysvetlenie pre tých, čo počúvajú. Financovanie mužskej zložky 

bolo prevažne alebo takmer úplne, riešené len zo zdrojov, ktoré boli externé. To znamená, 

peniaze, tí, ktorí riadili futbal, sponzori, prípadne partneri trebišovského futbalu, do toho 

spadá aj dotačná schéma futbalového zväzu. Pred, približne pred dvoma alebo troma 

týždňami, nám oznámil doterajší prezident futbalového klubu pán Janoško, že končí v pozícii 

prezidenta a zároveň aj končí s podporou mužského futbalu. Vzhľadom na to, že záujmom 

mesta je zachovať činnosť klubu, SK Slavoj, ako klub, podľa, zatiaľ stretnutí a dohodnutých 

záverov, SK Slavoj bude naďalej vykonávať činnosť na úrovni mládežníckych družstiev. 

Pokiaľ sa nájde sponzor, človek, činovník, ktorý sa odhodlá futbal riadiť, zastrešovať tak, ako 

to bolo v prípade pána Janoška, alebo predtým pána Ing. Gazdaga, dvere má otvorené. To 

znamená tak, ako to funguje vo všetkých mestách na Slovensku. Pokiaľ je záujem zo strany 

verejnosti riadiť futbalový klub a financovať, myslím mužskú zložku, majú takúto možnosť. 

Nateraz, ak to bude len o rozhodnutí mesta, tzn. ak celá zodpovednosť bude len na rozhodnutí 

mesta, mesto nebude vyvíjať činnosť na to, aby prihlasovalo mužov do súťaží, či už v rámci 

celoslovenskej alebo regionálnej úrovne. Vyžadovalo by si to zvýšený finančný náklad, 

zvýšené personálne zastúpenie a takisto aj množstvo ďalších doplnkov, vecí, ktoré sú 

súčasťou celého riadenia klubu. Takže z tohto dôvodu, základná odpoveď je SK Slavoj 

pokračuje vo svojej činnosti a pokiaľ sa nenájde človek, ktorý by zastrešil aj fungovanie 

A mužstva, tak činnosť A mužstva ďalej nebude.  

 


